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Syyskuun puukauppa kävi kohtuullisen hyvin. Puun hinnat olivat pitkän aikavälin keskiarvoihin
nähden korkealla tasolla. Kaikille puutavaralajeille on markkinoilla kysyntää.
  Metsäteollisuus osti syyskuussa yksityismetsistä 2,9 miljoonaa kuutiota puuta. Koko
alkuvuoden aikana puuta ostettiin 17,8 miljoonaa kuutiota. Kuitupuun ostomäärä oli 9,9
miljoonaa kuutiota. Tukkipuuta ostettiin 7,2 miljoonaa kuutiota.
  Puun kantohinnat olivat syyskuussa samalla korkealla tasolla vuodentakaiseen verrattuna.
Elokuuhun verrattuna kantohinnoissa oli havaittavissa pientä laskua.  
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